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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:901 Åtgärder och initiativ för drastiskt minskat fiske i Östersjön

Läget för ett flertal fiskbestånd i Östersjön är akut, och fisket har en helt central 
roll. Kvoterna för bland annat sill, strömming och skarpsill ligger nu skyhögt 
över de nivåer som skulle krävas för att återställa bestånden till hållbara nivåer 
och undvika fortsatt ekosystemkollaps i Östersjön. Förhandlingarna om 
fiskekvoter pågår inte enbart några dagar under oktober, då de formella 
besluten fattas, utan hela året. Det finns ingen tid att förlora för att vinna gehör 
hos andra medlemsstater för att det krävs dels ett radikalt minskat fiske, helst 
ett stopp för den industriella trålningen, dels en utvidgad rådgivning från 
Ices som lyfter fram miljöhänsyn och utgår från en ekosystemansats och dels en 
långsiktig återhämtningsplan för Östersjön.

Min fråga till landsbygdsminister Peter Kullgren är mot denna bakgrund 
följande:

Vilka konkreta åtgärder och initiativ har ministern och den svenska regeringen 
vidtagit sedan fiskerådet i oktober, då kvoterna för Östersjön och Bottniska 
viken sattes, dels för att medels nationella åtgärder mildra effekterna av de 
alldeles för höga fiskekvoterna för sill, strömming och skarpsill, dels för att få 
med sig andra medlemsstater på antingen radikala minskningar av fisket i 
Östersjön eller en paus eller ett stopp för den industriella trålningen?

………………………………………

Emma Nohrén (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-03-13
Besvaras senast
2025-03-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


